
Protokół Nr 266
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 6 lutego 2023r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 1430. Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz
zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli Członkowie Zarządu oraz:

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik uczestniczył w posiedzeniu
zdalnie.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołów Nr 263, Nr 264 oraz Nr 265 posiedzeń Zarządu

Powiatu.
3. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach:

a) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Powiatu Koneckiego na lata 2023-2028,

b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 rok.
4. Podjęcie uchwały Zarządu w sprawie zmian w budżecie Powiatu

Koneckiego na 2023 rok.
5. Rozpatrzenie wniosku SOSW w Baryczy o wyrażenie zgody na zakup

autobusu przystosowanego do przewozu osób niepełnosprawnych

w ramach "Programu wyrównywania różnic między regionami III".
6. Podjęcie decyzji w sprawie wygaszenia trwałego zarządu ustanowionego

na rzecz Starostwa Powiatowego w Końskich.

7. Omówienie umowy na zakup paliwa do samochodów służbowych.

8. Sprawy różne.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi bądź
propozycje do przedstawionego wyżej porządku obrad dzisiejszego posiedzenia.
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W związku z tym, że uwag nie było Zarząd jednogłośnie przyjął porządek

obrad w wersji przedstawionej przez pana Starostę.

Po uwzględnieniu uwag Pana Jarosława Staciwy w zakresie treści swojej

wypowiedzi Zarząd przyjął protokół Nr 263 posiedzenia Zarządu Powiatu.

Ponadto Zarząd bez uwag przyjął protokoły Nr 264 oraz Nr 265 posiedzeń

Zarządu Powiatu.

W związku ze spóźnieniem Pani Skarbnik związanym z przygotowaniem
dokumentów pod obrady Zarząd w pierwszej kolejności przystąpił do omawiania

pkt 6. oraz pkt 7.

Ad.6
Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek oznajmiła, że z uwagi na omyłkę pisarską dotyczącą numeru

księgi wieczystej, popełnioną w przygotowanej decyzji dokument został

poprawiony.

Biorąc pod uwagę powyższe Zarząd postanowił zmienić, za zgodą strony
ostateczną decyzję Zarządu Powiatu w Końskich znak: IM.6844.3.2022 z dnia
15.12.2022 r. w sprawie wygaszenia prawa trwałego zarządu ustanowionego na

rzecz Starostwa Powiatowego w Końskich - jednostki organizacyjnej Powiatu

Koneckiego dla części nieruchomości gruntowej , zabudowanej kompleksem

połączonych ze sobą budynków biurowych (budynek portierni, budynek socjalny
oraz budynek główny administracyjno-biurowy) oraz budynkiem gospodarczo

garażowym, będącej własnością Powiatu Koneckiego, położonej w obrębie

260503_4.0001 m. Końskie, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako
działka nr 957/16 o pow. 1,6897 ha, dla której Sąd Rejonowy w Końskich

prowadzi księgę wieczystą nr KIlK/00031834/7, w ten sposób, że:

w sentencji decyzji po wyrazach "księgę wieczystą nr" wpisać :

KIIK10003183417 obejmującej pomieszczenia biurowe oraz pomieszczenie
pomocnicze na IV piętrze budynku głównego zlokalizowane pomiędzy klatką

schodową A i B o powierzchni użytkowej 281,63 m2 wraz z udziałem

28163/642101 w częściach wspólnych budynku i w prawie własności w/w działki

gruntu.
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Ad. 7
Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek oznajmiła, że w prowadzonym postępowaniu - tj. zapytaniu
o cenę wpłynęła jedna oferta. Wykonawca zaproponował zawarcie umowy

z upustem 0,20 zł od ceny l litra paliwa ogłoszonej z danego dnia na pylonie.

W związku z nieprzyjęciem w/w warunku ostateczne wykonawca uchylił się od
podpisania umowy.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa udzielił dodatkowych wyjaśnień

w sprawie. Poinformował, że codziennie ogłaszane są ceny na rynku paliw.

Dostawcy paliw mają możliwość dania upustu od ceny w takiej wysokości, aby
cena była niższa od ogłaszanej. Dał przykład postępowania, w którym

zamawiający nie przewidział takiej możliwości.

Zarząd uznał, że należy tankować samochody służbowe na bieżąco

z uwzględnieniem najniższej ceny obowiązującej w danym dniu na stacjach
benzynowych.

Ad.5
Powrócono do omawiania wniosku SOSW w Baryczy o wyrażenie zgody

na zakup autobusu przystosowanego do przewozu osób niepełnosprawnych

w ramach "Programu wyrównywania różnic między regionami III".

Dyrektor SOSW w Baryczy - Pan Jan Słuszniak oznajmił, że wniosek był

omawiany przez Panią Justynę Połetek - Wcisło na posiedzeniu Zarządu w dniu
24 stycznia b.r. Cena autobusu przystosowanego do przewozu osób
niepełnosprawnych na ok. 20 miejsc oscyluje w granicach 300-350 000 zł netto.
Dofinansowanie PFRON wynosi 70%. Wynika z tego, że wkład własny

w realizację projektu wyniesie ok. 100000 - 130000 zł. Zaproponowałsprzedaż

jednego ze starszych pojazdów marki citroen, co spowoduje częściowy zwrot

kosztów poniesionych na wkład własny. Poinformował o aneksowaniu umów na
dowozy uczniów do Ośrodka w zakresie kosztów l km z 3,60 zł na 4,90 zł.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron stwierdził, że

Zarząd powinien otrzymać kalkulację kosztów dowozu uczniów do Ośrodka i na
tej podstawie podjąć decyzję, czy dalej realizować to zadanie. Nawiązał do tematu
dofinansowywania całokształtu działalności SOSW w Baryczy przez powiat.
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Dyrektor SOSW w Baryczy - Pan Jan Słuszniak oznajmił, że jako osoba
kierująca placówką stara się jak najlepiej zarządzać i generować oszczędności.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa stwierdził, że temat należy

rozpatrywać wieloaspektowo tj. pod kątem legalności prowadzenia dowozu
uczniów przez Ośrodek, bilansowania się dowozów oraz zakupu autobusu

przystosowanego do przewozu osób niepełnosprawnych. Zwrócił uwagę, że

Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych dofinansowuje
zakup w wysokości 70% i w przypadku skorzystania z dofinansowania zakupiony

autobus pozostanie składnikiem majątku powiatu.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zaproponował, aby dyrektor

kompleksowo przygotował temat dowozu uczniów do Ośrodka tj. w kontekście

legalności oraz bilansowania się zadania.

Zarząd wyznaczył termin dwóch tygodni na przygotowanie tematu przez
Dyrektora.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa stanął na stanowisku wyrażenia

zgody na zakup autobusu przystosowanego do przewozu osób niepełnosprawnych

przez Ośrodek i zabezpieczenia przez powiat środków na wkład własny

w realizację zadania. Podkreślił, że brakuje informacji, czy w kolejnych latach
pojawią się możliwości pozyskania środków na ten cel.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik stwierdził, że w związku z krótkim

terminem składania wniosków tj. do 8 lutego b.r Zarząd powinien wyrazić zgodę

na przystąpienie Ośrodka do "Programu wyrównywania różnic między regionami
III" w obszarze zakupu autobusu. Zwrócił uwagę, że w przypadku jeżeli

okazałoby się, że dowozy nie są opłacalne można będzie zrezygnować

z dofinansowania.

Omówiono sprawę konieczności zabezpieczenia środków na pokrycie

wkładu własnego w realizację projektu w kontekście terminów i oświadczeń,

jakie składa Ośrodekw załączeniu do wniosku o dofinansowanie.
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Zarząd pozytywnie rozpatrzył wniosek SOSW w Baryczy o wyrażenie

zgody na zakup autobusu przystosowanego do przewozu osób niepełnosprawnych

w ramach "Programu wyrównywania różnic między regionami III" i postanowił
przeznaczyć kwotę 130000 zł na zabezpieczenie wkładu własnego w realizację

projektu.

Zarząd dokonał zmian w projekcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian
w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 rok w zakresie wprowadzenia do

budżetu powiatu w/w zadania oraz zabezpieczenia kwoty z przeznaczeniem na
wkład własny. Ponadto Zarząd upoważnił Skarbnika Powiatu do przygotowania
projektów uchwał z uwzględnieniem w/w zmian.

Biorąc pod uwagę powyższe Zarząd na dzisiejszym posiedzeniu me
procedował pkt 3. oraz pkt 4.

Zarząd zwołał kolejne posiedzenia na dzień 7 lutego b.r.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 1540 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka

.........................~ .

Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik

........... ...tfl.. .
........~ .
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